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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 20.01.2024 do 23.02.2024 

 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- rozhodla o udělení finanční odměny nejúspěšnějším sportovcům města Děčín, sportovním 

klubům, trenérům a osobnostem v oblasti sportu za rok 2023, 
- souhlasila s poskytnutím učebny „S1“ spolku Montessori centrum Děčín v období 

od 01.02.2024 do 30.06.2025, 
- schválila plán oprav a údržby majetku města ve výpůjčkách příspěvkových organizací pro 

rok 2024, 
- rozhodla uzavřít smlouvu o dílo v rámci kulturní akce Rogalo DC 2024 se spolkem Malá 

Paříž, z. s., Modlany, 
- schválila Výroční zprávu statutárního města Děčín o činnosti orgánů města v oblasti 

poskytování informací za rok 2023, 
- projednala žádost společnosti Sevenmodels, s. r. o., Kladno, a souhlasila s užitím znaku 

města Děčín na pozadí automodelů Městské policie Děčín, 
- schválila prodloužení objednávky na poskytnutí služeb komunikačního systému Munipolis 

na dva roky, 
- schválila podání žádosti o dotaci na pořízení vybavení pro jednotky sboru dobrovolných 

hasičů z Programu 2024 na podporu JSDH z rozpočtu Ústeckého kraje, 
- schválila podání žádosti o dotaci na výdaje spojené s projektem „Podpora rozvoje 

infrastruktury cestovního ruchu v Děčíně“ z dotačního programu „Podpora rozvoje 
infrastruktury cestovního ruchu v Ústeckém kraji 2024“ vyhlášeného Ústeckým krajem, 

- schválila Směrnici č. 5-9, k pořizování služeb, materiálu a majetku města s účinností od 
01.03.2024, 

- schválila Směrnici č. 28-17 Hospodaření s prostředky Sociálního fondu statutárního města 
Děčín, 

- schválila podání žádosti o dotaci na nákup nové cisternové automobilové stříkačky (CAS) 
z Programu 2024 na podporu JSDH z rozpočtu Ústeckého kraje, 

- schválila podání žádosti o dotaci do dotačního programu Ministerstva vnitra „Projekty obcí 
na podporu integrace držitelů dočasné ochrany na lokální úrovni v roce 2024“. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- Finanční komise Rady Ústeckého kraje v Ústí nad Labem - 2x, 
- setkání se zástupci veřejné správy Ministerstva vnitra na téma společenství obcí v Praze 

– vysvětlení změn schválených v novele zákona o obcích, možností zřízení společenství a 
využití institutu společného úředníka, 

- Finanční komise Svazu měst a obcí ČR v Praze – vyjádření k novým návrhům 
legislativních změn, pozice SMO k potenciálním změnám RUD, 

- schůzky Asociace manažerů v průmyslu v Praze, o možnostech spolupráce, o udělení 
ceny Manažer roku v Děčíně Ing. Bronislavu Převrátilovi – gen. řediteli Chart Ferox, 

- setkání s rektory a děkany ČVUT a UJEP a vedením ICUK na téma využití brownfieldu 
Východní nádraží v Děčíně pro účely vysokých škol, o spolupráci na odborných tématech 
města, o vodíkové platformě, 

- masopustních oslav města Děčín pořádaných ZOO Děčín, 
- jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou OHK Ing. Voštou, 
- jednání s představitelem společnosti SLADRO, o řešení problematiky stavební zakázky, 
- zahájení mezinárodní konference o dopravě pořádané Vyšší odbornou školou a Střední 

průmyslovou školou strojní, stavební a dopravní v Děčíně, 
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- jednání s právním zástupcem společnosti STRABAG a právníkem Magistrátu města 
Děčín, k řešení sporných otázek vyrovnání po odstoupení od smlouvy, 

- slavnostního předávání Ceny města za rok 2023 panu Svatopluku Drncovi, 
- slavnostního oceňování sportovců města Děčín za rok 2023 v kategorii dětí a mládeže do 

18let a dospělých sportovců ve Společenském domě Střelnice v Děčíně, 
- výročního zasedání OPS České Švýcarsko v Krásné Lípě, ke spolupráci na projektech 

turistické sezóny 2024. 
 
 
MP (městská policie): 
 
- v měsíci březnu nastoupí do pracovního poměru další tři strážníci čekatelé. Městská 

policie bude mít v tu chvíli 67 zaměstnanců, do plného stavu tedy chybí ještě tři strážníci,  
- probíhá výběr a příprava zaměstnanců na pozici ostrahy problémového bytového domu 

v Děčíně Želenicích, jedná se o pět zaměstnanců, kteří by měli v domě působit 
v nepřetržitém režimu, pracovní místa budou placena z dotačních peněz, služba by měla 
fungovat od dubna letošního roku, 

- asistenti prevence kriminality se zúčastnili dvoudenního povinného školení podle 
podmínek projektu, školení předcházela supervize, 

- MP ve spolupráci s mediační a probační službou zahájila sérii přednášek na základních a 
středních školách, které realizují vybraní soudci, státní zástupci a strážník pověřený 
preventivní přednáškovou činností, přednášky budou probíhat do konce školního roku, 

- MP, na základě poptávky, připravila cílené přednášky pro základní školy na téma 
kyberšikana. Přednášky budou zahájeny v měsíci březnu.  
 

 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- porady CSS – pravidelné provozní záležitosti, 
- komunitní skupiny Osoby v krizi – pravidelné setkávání v rámci Komunitního plánu, 
- návštěvy města Liberec – v rámci dobré praxe jsme využili nabídky náměstkyně primátora 

města Liberec pro sociální oblast a s dalšími osmi kolegy jsme navštívili město Liberec, 
abychom načerpali informace v oblasti bydlení, zjistili potřebné k chystané legislativní 
úpravě vedoucí ke zřízení Kontaktního místa. Liberec je v tomto směru významně dále, 
město provozuje centrum bydlení a nájemní agenturu. Pilotní projekt prostupného bydlení 
zahájili v roce 2016. Aktuálně město disponuje s bytovým fondem 1275 bytů a 450 bytů 
zvláštního určení. Pracovní návštěva navázala na podzimní návštěvu v Děčíně, kdy 
naopak Liberečtí čerpali informace ohledně prostupného zaměstnávání ve Středisku 
městských služeb. 

- Komise prevence kriminality, viz zápis z komise, 
- schůzky k rozpočtu, důležitým bodem bylo zapojení části financí na zahájení realizace, 

Domova pro osoby se zdravotním postižením. Stávající objekt v Boleticích museli klienti 
z důvodu rekonstrukce opustit již před cca třemi lety. Přesun služby je nyní v náhradních 
prostorech. Stav objektu byl posouzen natolik jako nevyhovující, že bylo od plánované 
rekonstrukce upuštěno, bude provedena demolice a postaven bude zcela nový objekt. 

- Jednání k Zámeckému rybníku za účasti provozovatele MVE. Město v současné chvíli 
nemá platné povolení k nakládání s vodami v Zámeckém rybníku. 

- Konzultace na Stavebním úřadu ke koncepci bydlení a zpracování Územní studie krajiny, 
- pracovní skupiny nemovitosti – pravidelné schůzky za účasti pracovníka OSÚ a MP 

k vytypovaným problémovým nemovitostem, 
- jednání s p. Havlíčkem, zástupcem HC Děčín k zajištění nádob na separovaný odpad na 

zimním stadionu a zajištění recyklovatelných nebo vratných (zálohovatelných) nápojových 
obalů při akcích pořádaných HC Děčín či třetí osobou na zimním stadionu, 
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- jednání se zástupcem SMS k připravované úpravě legislativy vzniku sociálního podniku 
zřízeného městem, 

- semináře pro zastupitele města k územnímu plánu, 
- výročí zaměstnanců magistrátu města – životní a pracovní jubilea, 
- konzultační schůzky k přípravě VZ na svoz a likvidaci odpadů a sběrných dvorů, 

zapracování informací z předběžných tržních konzultací, 
- jednání se zástupcem investora DZR v bývalé škole v Chrochvicích, 
- pracovní skupiny Sociální byty, úprava přidělování bytů a nájemních smluv, pasportizace 

bytového fondu, 
- předávání Ceny města, 
- jednání s Českým rybářským svazen z. s. Ústí nad Labem, kdy po dohodě byl domluven 

dočasný zákaz rybolovu po dobu tří let z důvodu zhoršené kvality biotopu s platností od 
01.03. 2024, 

- jednání k dotaci Krajského úřadu Ústeckého kraje z programu prevence kriminality, 
personální zajištění k realizaci projektu, 

- návštěvy Indigo, z. s. – informace o aktuálních aktivitách, terénní práci a možnostech 
projektové činnosti, 

- jednání se zástupci Roma Děčín – podpora zájmové činnosti spočívající ve sportovních 
aktivitách pro děti z romské komunity (fotbal) a navázání bližší spolupráce. 

  

Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání – Pasport parkovacích míst – problematika evidence parkovacích míst, 

problematika parkování mimo parkovací místa, příprava parkovacích zón atd., 
- setkání s rektorem ČVUT, UJEP a děkany – shrnutí aktuální situace v lokalitě Východního 

nádraží, představení aktivit obou univerzit v regionu, 
- jednání – 5G Výzva - dokončování žádosti, 
- jednání – Koordinační schůzka – „Uzavírka Mojžíř – ÚL, Litoměřická – DC, Teplická – DC 

• opravy mostu v Mojžíři na trase z Děčína do Ústí nad Labem budou trvat 3 roky – 
přesnější předpoklad je cca 20 měsíců práce s technologickými přestávkami, k předání 
stavby zhotoviteli dojde v září 2024, 

• opravy na mostu E. Beneše v Ústí nad Labem začnou pravděpodobně až v roce 2025, 
přesné datum zahájení záleží na zhotoviteli, 

• sanace mostu „esíčka“ v Jílovém bude provedena až po opravě v Mojžíři, do doby 
zahájení objízdné trasy proběhnou neodkladná opatření na vyztužení mostu, 

• řeší se varianta uzavření komunikace II/261 pro nákladní dopravu (hejtman k tomuto 
svolává jednání na základě žádosti starostky z Velkého Března) 

• města a obce požadují, aby ŘSD učinilo opatření pro plynulost dopravy před zahájením 
stavby, 

• SČVK apeluje na opravu Litoměřické ulice v Děčíně do doby uzavření Mojžíře. 

• provedený průzkum a analýza dopravy:  
- Ústecká ulice na výjezdu z Děčína (měření za týden) má průjezd 10 tis. vozidel 

denně, nákladní doprava tvoří cca 1,2 tis. 
- jednání – Osadní výbor Maxičky 

• problematika parkování, průjezdu obcí, zimní údržby 

• zvláštním bodem je řešení autobusové zastávky (točny), v sezoně dochází 
k nezajíždění veřejné dopravy na Maxičky 

- jednání – Bytové družstvo  

• jednání s Ing. Chárou, diskuze týkající se CZT, výstavby, parkování 
- jednání – Údržba komunikací 

• příprava VZ 
- jednání – Parkování u ZOO 
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• harmonogram přípravy rekonstrukce části parkoviště, jednání s DUK ohledně jízdného 
v rámci linky ZOO, parkování u Tesco 

- jednání – Prezentace studie proveditelnosti – zklidnění dopravy Bynov 

• problematika úsekového měření 
- jednání – Plavecká hala 

• problematika venkovního bazénu, zastřešení bazénu, využití sportovci 
- jednání – Termo, Aquapark 

• využití odpadní vody 
- jednání – Parkování Děčín – pravidelná schůzka s MP a dalšími kolegy, 

• lokalita Kamenická, Březiny 

• využití GIS 

• pasport parkovacích míst 
- jednání – Žižkova ul., DC IV 

• problematika rekonstrukce SVS a ČEZ, významné omezení dopravy v této lokalitě, 
kolize se sezonou ZOO, nasazení IZS 

- jednání s Ing. Fraňkem a Ing. Jeřábkem, Odbor dopravy Krajského úřadu Ústeckého kraje 
Ústí nad Labem  

• jízdní řády, uzavírka Mojžíř, shuttle ZOO 
- jednání – problematika parkování na Maxičkách 

• příprava jednání s Lesy ČR 
- jednání – Koordinace stavebních prací v okolí děčínského zámku 

• problematika CZT, Městských slavností, oprava lávky 
- jednání – schůzka Smart 

• témata Energetika, IT, Spolupráce s dalšími subjekty, Parkování, Přehled investic, 
informace v rámci VD, Kyber bezpečnost, indikátory SPRM 

- jednání – setkání ohledně dotace na projektovou přípravu (dne 12. února 2024 vyhlásil 
Národní plán obnovy 3 výzvy na podporu projektové přípravy, které jsou určeny pro 
financování různých fází projektové přípravy v prioritizovaných oblastech). Tematické 
zaměření podporovaných projektů je velmi široké a pokrývá oblasti jakými jsou například: 

• bezpečnost a odolnost, 

• udržitelná mobilita, 

• zvyšování energetické účinnosti, 

• snižování emisí, 

• ochrana životního prostředí, 

• výstavba či rekonstrukce kulturních a sportovních center, škol, zdravotnických zařízení 
či bytových domů. 

 

 

Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání – HC Děčín – individuální dotace na pokrytí části ztráty provozu v roce 2023, 
- jednání s předsedou Českého svazu Unie sportu Ústeckého kraje – příprava ocenění 

nejúspěšnějších sportovců okresu Děčín, 
- jednání – Sportovní komise – doporučení dotací v rámci řádného dotačního programu,  
- setkání s rektorem ČVUT, UJEP a děkany – jednání k rozvoji zóny Děčín Východní 

nádraží, 
- kontroly České školní inspekce v ZŠ Dr. Miroslava Tyrše, 
- jednání – Školská komise – doporučení dotací v rámci řádného dotačního programu, 
- jednání – Rozpočet – návrh přerozdělení finančního vypořádání výsledku hospodaření 

roku 2023,   
- jednání s ředitelem Děčínské sportovní, p. o. – rozvoj Aquaparku a přípravy Labefestu,  
- jednání – Kulturní komise – doporučení dotací v rámci řádného dotačního programu, 
- jednání – hodnotící pohovory s řediteli p. o., 
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- jednání s ředitelem Oblastního muzea Děčín Ing. Pažourkem o spolupráci mezi muzeem a 
městem Děčín, 

- slavnostního předávání Ceny města, 
- jednání – Porada k projektům, 
- soutěže ZŠ v poskytování první pomoci, 
- prohlídky objektu bývalé restaurace Švejk, 
- Oceňování nejúspěšnějších sportovců roku 2023, 
- jednání – Provozování sportovišť. 
 
 
 
Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
 
- jednání v azylovém domě Děčín (klientela v noclehárně), 
- jednání s Celní správou ČR (černé herny), 
- jednání Probační a mediační služba (nástupy trestů veřejně prospěšných prací – USK MP 

Děčín), 
- jednání SŠ Ruská (šikana), 
- jednání s p. Košnarem (znalecké posudky na vraky), 
- jednání Policie ČR - p. Hlava (bezpečnostní situace v Děčíně), 
- jednání s Bc. Pečem (K-Centrum), 
- účast na Komisi prevence kriminality, 
- jednání s p. Štajnerem Okresní hospodářská komora, 
- jednání s p. Ferkem (pravidla domu v Tržní ulici), 
- jednání s Mgr. Tomáškem (problematika vraků v Děčíně, nastavení pravidel), 
- jednání s JUDr. Milerovou (spolupráce se soudem, prevence šikany na ZŠ - přednáška), 
- jednání Okresní státní zastupitelství p. Pacovská – přednáška, 
- jednání Policie ČR (problémová sportovní utkání v Děčíně), 
- předání cen Sportovec roku za rok 2023, 
- předání Ceny města za rok 2023. 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
Připravované zakázky: 
Nadlimitní 
Údržba komunikací 
Nakládání s odpady 
Sběrný dvůr 
Obnova Podmokel – etapa D 
Poskytování hlasových a datových služeb 
2/Dodávka instalace FVE do 50 kWp 
2/Dodávka a instalace FVE nad 50 kWp 
 
Podlimitní 
Výspravy asfaltových komunikací v DC 
Čištění uličních vpustí, žlabů s mříží a přípojných per... 
Oprava MK ul. Purkyňova x U Nemocnice 
Lávka Děčín – Podmokly 



6 

 

Rekonstrukce galerie Na Výšinách, Děčín a dešťová kanalizace a Děčín 
Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská 
 
VZMR 
Modernizace separačních stanovišť pro sběr tříděného odpadu 
Oprava MK ul. Škroupova 
Oprava pískovcové brány a opěrné zdi u Řetězové lávky, oprava mostovky a konstrukce, DC-
014P 
TDS – Obnova historické části Podmokel - etapa D, ul. Teplická 
TDS – Instalace nových fotovoltaických elektráren na veřejných budovách města Děčín 
Akční plán pro udržitelnou energii a klima ve městě Děčín 
ZŠ Na Pěšině 330, Děčín IX – stavební úpravy soc. zařízení v pavilonu T2 
MŠ Na Pěšině 331 – stavební úpravy soc. zařízení v I. PP 

Probíhající: 

Příjem nabídek 
Podlimitní 
2/Dopravní automobily pro JSDH 
Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost 
 
VZMR 
Dodávka HW 
Dodávka originálních inkoustových a tonerových náplní 
 
Probíhá vyhodnocování:  
DZR Křešice – nákup vybavení (4 části) 
Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín II. etapa 
 
Před podpisem smlouvy: 
Statické zajištění výstupní stanice výtahu na Pastýřskou stěnu a navazujícího objektu 
medvědince. 
 
Uzavřené smlouvy: 
Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín I. etapa 
Rekonstrukce a vybudování nových kabelových rozvodů na Smetanově nábřeží v Děčíně 
 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
  
- probíhá vyhodnocení indikátorů a akčního plánu SPRM 2021-27 za rok 2023, 
- byla schválena žádost o dotaci na projekt „Obnova malé vodní nádrže (MVN) Loubí“, 
- ve spolupráci s Městským centrem kultury a cestovního ruchu se připravuje žádost o 

dotaci na projekt „Opakovaně použitelné nádobí“, 
- proběhla příprava a podání žádosti o dotaci na projekt „Podpora integrace držitelů 

dočasné ochrany v roce 2024 v Děčíně“, 

- žádost o dotaci na projekt „Obnova Dlouhé jízdy vč. Růžové zahrady a Salla Tereny“ 
splnila formální náležitosti a podmínky přijatelnosti, realizace akce probíhá od srpna do 
31.12.2025, 

- žádosti o dotace na všech šest akcí v programu „Blesková povodeň 2021 – Obnova 
majetku po živelních pohromách“ jsou předběžně schváleny, v lednu byly poskytovateli 
dotace dodány smlouvy o dílo a další podklady pro vystavení Rozhodnutí o poskytnutí 
dotace. Na opravu mostu a MK Družstevní a MK Na Nivách byla 08.01.2024 podepsána 
SOD, ostatní akce jsou již realizovány, 
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- u akce „Pohádková kašna na Masarykově náměstí – Výtvarná soutěž na sochy“ probíhá 
proces vyřizování námitky jednoho z navrhovatelů k soutěži, po jejím vyřešení bude 
realizována vernisáž všech návrhů, 

- projekt „Příhraniční projekt pro monitoring skal (skalní čety)“ je v realizaci, záměr byl 
podepsán všemi subjekty zahrnutými do projektu, 

- U akce „Tvoříme Děčín 2024“ probíhá od 01.02.2024 do 31.05.2024 příjem návrhů. 
   
           

OE (odbor ekonomický): 
 
- ukončil závěrkové práce a odeslal roční účetní závěrku za rok 2023 Krajskému úřadu 

Ústeckého kraje, 
- zkontroloval a předal krajskému úřadu účetní závěrky všech 25 příspěvkových organizací, 
- převzal ke kontrole vyúčtování dotací subjektům pracujícím v oblasti kultury a sportu za  

r. 2023, 
- ve spolupráci s externím právním zástupcem města připravil vzory nových smluv o 

poskytnutí dotace z rozpočtu města na r. 2024 pro jednotlivé dotační programy,  
- elektronicky přijal a zkontroloval žádosti o dotace subjektům pracujícím v oblasti sportu, 

kultury, zájmové činnosti a sociálních věcí na r. 2024, celkem bylo podáno 219 projektů, 

- zpracoval návrh finančního vypořádání výsledků hospodaření roku 2023 včetně návrhu na 
změnu rozpočtu r. 2024, které předložil k projednání orgánům města, 

- zavedl elektronické předávání žádostí o provedení vnitřních změn rozpisu rozpočtu, 
- na základy novely zákona o dani z nemovitých věcí zpracoval a předložil finančnímu 

úřadu dílčí daňové přiznání k dani z nemovitých věcí na zdaňovací období 2024, 
- na základě zpracované dokladové inventarizace pohledávek připravil souhrnnou informaci 

o stavu a vývoji pohledávek po splatnosti k 31.12.2023. 
 

 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- byla uzavřena dohoda o narovnání mezi městem Děčín a společností DP CONSULTING 

s r.o. ve věci užívání pozemku p.č. 786 k.ú. Děčín a získání rozestavěné haly na tomto 
pozemku do majetku města, 

- byla uzavřena dohoda o smíru mezi městem a Oblastním stavebním bytovým družstvem 
Děčín ve věci užívání pozemku p.č. 714/6 k.ú. Děčín Staré Město, 

- byla dokončená a odevzdaná projektová dokumentace ke stavbě „Obnova historické části 
Podmokel - etapa D, ul. Teplická“, 

- byla dokončená a odevzdaná projektová dokumentace ke stavbě „Obnova historické části 
Podmokel - etapa B“, 

- byla dokončena akce Propojení pro pěší ul. Májová a ul. Hrdinů, Děčín XXXII, 
- byla zahájena akce Objekt Přímá 397 a 398 Děčín - Boletice nad Labem, výměna 

instalací, 
- byla zahájena akce Rekonstrukce a vybudování nových kabelových rozvodů na 

Smetanově nábřeží. 
 

 
TAJ – oddělení tiskové a vnějších vztahů: 
 
- zajistilo slavnostní předání Ceny statutárního města Děčín za rok 2023 p. Svatopluku 

Drncovi dne 19.02.2024 v Obřadní síni města, 
- zorganizovalo předání ocenění nejúspěšnějším sportovcům města za rok 2023 dne  

21.02. 2024 ve Společenském domě Střelnice. 
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Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- pracovní schůzky k finančnímu vypořádání roku 2023, 
- kontrolního dne stavby „Oprava Růžové zahrady“ a „Rekonstrukce Dlouhé jízdy“, 
- kontrolní prohlídky stavby „Domov zvláštního režimu“ – konečné stavební úpravy, 
- setkání s rektory a děkany ČVUT a UJEP a vedením ICUK na téma využití brownfieldu 

Východní nádraží v Děčíně pro účely vysokých škol, o spolupráci na odborných tématech 
města, o vodíkové platformě, 

- setkání vedení města se zástupci Ředitelství silnic a dálnic, města Jílové, obce 
Libouchec, Správy a údržby silnic, SČVaK, Krajského úřadu Ústeckého kraje, Dopravního 
inspektorátu Policie ČR, ČVUT, Okresní hospodářské komory – řešení koordinace 
dopravy na připravované uzavírce Mojžíř – Ústí nad Labem, Litoměřické a Teplické ulice 
v Děčíně, 

- schůzky na Krajském úřadu Ústeckého kraje – vedoucí odboru územního plánování a 
stavebního úřadu – problematika územního plánu, 

- On-line jednání legislativní komise – příprava metodického postupu u veřejných zakázek a 
vzorové smlouvy o dílo, 

- prezentace Studie proveditelnosti na akci Zklidnění dopravy na Teplické ulici v Děčíně-
Bynov 

- zahájení kontroly Krajského úřadu Ústeckého kraje na úseku speciálního stavebního 
úřadu pro stavby dopravní infrastruktury a na úseku vyvlastňovacího úřadu, 

- semináře pro členy zastupitelstva města na téma „Územní plán statutárního města Děčín“ 
- rekapitulace „Návrhu územního plánu a problémy k řešení“, 

- slavnostního setkání se zaměstnanci magistrátu u příležitosti životních a pracovních 
jubileích,  

- hodnocení ředitele Základní školy Kamenická ulice, Děčín II-Nové Město, 
- jednání s tajemníkem Benešov nad Ploučnicí a České Kamenice – příprava setkání 

tajemníků Ústeckého kraje, úsekové měření, příprava voleb 
- konference efektivní spolupráce mezi Policií ČR a územní samosprávou pořádanou 

Policejním prezidiem ČR. 
 
 
 



Zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města 
a z řad veřejnosti dne 25.01.2024 

 
 
 
 
Ing. Bc. Brčák 
Požádal o vyčíslení nákladů na provoz stávajícího kamerového systému, kolik má stávající systém 
celkem kamer a jakým způsobem bude v budoucnu řešena problematika optického nadzemního 
vedení mezi jednotlivými kamerami včetně upřesnění doby odstranění optického nadzemního 
vedení.  
Odpověď: 
V současné době je na optickém vedení 43 kamer s nákladem cca 67 tis. Kč/měsíc.  
Nadzemní vedení je dle vyjádření stavebního úřadu platné do konce roku 2025, dále bude rozhodnuto o 
vlastní technologii přenosu dat z kamer. 
 
 
p. Valko 
Kolik bylo návštěv (vybráno vstupného) na hokejové zápasy. 
Jaké je nájemné za ledové plochy pro HC Děčín. 
Informaci o počtu návštěvníků Zimního stadionu rozdělit na počet dětí a počet dospělých.  
Odpověď: 
Utkání II. ligy ČR včetně přípravných utkání v sezóně 2022/2023 navštívilo 13198 diváků. Celkem byly 
tržby ze vstupného ve výši 548.130 Kč. Nájemné za ledové plochy pro HC Děčín činí symbolickou 1 Kč/rok, 
a to na základě uzavřené nájemní smlouvy. Celková návštěvnost zimního stadionu byla v roce 2023 ve 
výši 102030 návštěvníků, přičemž počet dětí bylo cca 57000 a dospělých 45030. 
 
 
Bc. Zdobinský 
Požaduje vyhodnotit systém stávajících kamer MP (kolik stojí provoz stávajících kamer) a kolik 
bude stát provoz nového systému.  
Odpověď: 
V současné době je na optickém vedení 43 kamer s nákladem cca 67 tis. Kč/měsíc. Nový systém bude 
vysoutěžen na provozování 15kamer v 5G síti cca za 2000 Kč/kamera, technické schopnosti nových 
kamer se nedají porovnat (nelze srovnávat technologický vývoj - rozlišení a ověření RZ atd.). Provoz bude 
u 15kamer dražší, ale technicky dokonalejší.  
 
 
Požaduje, aby byl přímý přenos ze zasedání zastupitelstva města pořizován včetně případně všech 
zveřejňovaných dokumentů, tzn. bez anonymizace 
Odpověď: 
Povinnost vysílat přímý přenos ze zasedání zastupitelstva města neukládá žádný právní předpis, jedná se 
o dobrovolnou aktivitu města. V průběhu zasedání je možné prezentovat v přímém přenosu veškeré 
informace vč. nezbytného rozsahu osobních údajů potřebných pro projednání, přičemž ale nemohou 
obsahovat osobní údaje třetích osob (je nutné chránit práva třetích osob).  

 
 
Ing. Kubš 
Požaduje uspořádat seminář pro zastupitele města k analýze provedeného nezávislého finančního 
auditu u HC Děčín, BK Děčín a FK Junior. 
Odpověď: 
Seminář pro členy zastupitelstva města na téma „Analýza finančního auditu u HC Děčín, BK Děčín a FK 
Junior“ bude uspořádán před zasedáním zastupitelstva města dne 29.02.2024. 
 
…………………………………………………………………………………………………………………….. 
 
 
 
 



občanka města 
Kdy byla zkolaudována autobusová zastávka Kovočas. 
Žádá o fotografie stejně postižených zastávek. 
Požaduje fotografie využití laviček na zastávce Kovočas z celého dne. 
Odpověď: 
Zřízení zastávky nepodléhalo stavebnímu řízení, tzn. nebylo nutné provedení kolaudace. 

Přehled fotografií stejně postižených zastávek je uveden v příloze. 
 

Fotografie využití laviček cestujících na zastávce Kovočas z celého dne nebudou pořizovány a poskytnuty, 
neboť dle občanského zákoníku lze zachytit jakýmkoli způsobem podobu člověka tak, aby podle zobrazení 
bylo možné určit jeho totožnost, jen s jeho svolením. Požadavek na fotografie celodenního využití laviček 
není ani možné technicky zajistit. 
 
 











 


